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ZAPISNIK 

900-3/2022- 6 
6. seje Sveta šole  dne, 27. 9. 2022 

s pričetkom ob 18. uri   
 

Prisotni: ga. Brigita Gartner, g. Bogdan Fluher, ga.Mojca Kavnik, g.Sinša Brkič, 
g.Danijel Korpar g. Mija Šenk, ga.Majda Kreševič, ga.Mateja Kolarič, g.Tomaž Čeplak. 
 
Odsotni: ga.Tea Hauptman, ga. Dragica Missia, g.Urban Dogša,  

Dnevni red: 

 
1. Pregled sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika  5.redne seje 
3. Potrditev zapisnika 5. korespondenčne seje 
4. Poročilo o realizaciji LDN za  šolsko leto 2021/2022 
5. Samoevalvacijsko poročilo za  šolsko leto 2021/2022 
6. Letni delovni načrt  LDN za  šolsko leto 2022/2023 
7. Razno 
 

K 1 

 
Predsednik Sveta šole g. Siniša Brkić je pozdravil prisotne, pregledal sklepčnost in 
predstavil dnevni red. 
 
SKLEP 1: Seja je sklepčna in dnevni red je bil soglasno potrjen. 
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Predsednik  je prebral zapisnik 5. redne seje in prebral sklepe . 
Na prebrane sklepe ni bilo pripomb in sprejet  je bil  naslednji sklep: 
 
SKLEP 2: Svet šole potrjuje zapisnik 5. redne seje  
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Predsednik je prebral zapisnik 5. korespondenčne seje in prebral sklepe. 
Na prebrane sklepe ni bilo pripomb in sprejet  je bil  naslednji sklep: 
 
SKLEP 3: Svet šole  potrjuje zapisnik 5. korespondenčne seje. 
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G. ravnatelj je podal poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2021/2022.  
Prisotni so dobili gradivo na vpogled pred sestankom. 
 
Uspeh je bil 100 %. Veliko je bilo izostankov od pouka, kar 10,77 %, kar je zaskrbujoče. 
Izpostavil je slabo udeležbo pri dopolnilnem  pouku, predvsem pri učencih od šestega do 
devetega razreda. 
 
Razprave na poročilo ni bilo. 
 
SKLEP 4: Svet šole potrjuje  realizacijo LDN za šolsko leto 2021/2022. 
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G. ravnatelj je predstavil Samovelvacijsko poročilo OŠ Kamnica za leto 2021/2022. 
 
Tema samoevalvacije v letu 2021/2022 je bilo spremljanje učencev pri doslednosti pri 
opravljanju domačih nalog. 
Domače naloge ter opravljanje pričakovanih zadolžitev za učence (prinašanje šoslkih 
potrebščin) so se v ta namen pregledale 4 x. Dvakrat nenapovedano  in 2 x 
napovedano. 
Izkazalo se je , da približno 60 – 70 % učencev zmeraj  opravi domače naloge in druge 
zadolžitve, nekateri pa jih praviloma ne opravljajo. 
 
SKLEP 5: Svet šole potrjuje samoevalvacijsko poročilo  za leto 2021/2022. 
 

K 6 

 
 
G. ravnatelj je predstavil LDN za šolsko leto 2022/2023.  
Glede na to, da so prisotni dobili gradivo že pred sestankom se je ravnatelj osredotočil 
na šolski koledar. 
Ravnatelj je povedal, da so na svetu staršev glasovali če se naj  dne 15. 10. 2022 izvede 
piknik, ki bi ga na šoli  organizirali kot športni dan. Na pikniku bi  zbirali denar za šolski 
sklad. Delovna sobota  bi nadomestila pouk dne 23. 12. 2022. Prisotni starši sveta 
staršev so glasovali za piknik v soboto in sicer z 15 glasovi za in 2 proti, ter tako potrdili 
šolski koledar za šolsko leto 2022/2023. 
 
Ravnatelj je predstavil načrtovane šole v naravi. Običajno se izvedejo tri – v prvem 
triletju v 3 razredu naravoslovna šola , v drugem triletju šola na morju in v zadnjem 
triletju  zimska šola v naravi. 
V tem šolskem letu je dodana še naravoslovna šola v naravi za prve razrede. 
Šola bo organizirala tudi dve ekskurziji v tujino (London in Graz).  
 
G. ravnatelj je prisotne seznanil s  z novimi cenami prehrane in sicer: zajtrk 0,60 €, 
malica 0,90 €, malica za zaposlene 1,00 €, malo kosilo (od 1.– 5.r) 1,58 €, veliko kosilo 
(od 6. - 9.r) 1,90 €, kosilo za zaposlene 4,80 € in popoldanska malica 0,45 €.  
Za jutranje varstvo se je prijavilo 56 otrok. Cena jutranjega varstva za šolsko leto 
2022/2023 je 7,15 €. Cene so trenutne, lahko da se bodo zaradi dviga cen surovin in 
dela spremenile 
 
Ravnatelj je seznanil člane sveta, da se bo v tem šolskem letu sestavila komisija za 
šolsko prehrano. Sestavljena je iz enega predstavnika staršev, vodje kuhinje, 
organizatorke prehrane, predstavnikov učiteljev po posameznih vzgojno-izobraževalnih 
obdobjih (3 učitelji) in mentorja skupnosti učencev, ki zastopa mnenje učencev. 
 

SKLEP 6: Svet šole je potrdil Letni delovni načrt za  šolsko leto 2022/2023. 
SKLEP 7: Svet šole je potrdil trenutne cene prehrane: zajtrk 0,60 €, malica 0,90 €, 
malo kosilo (od 1.– 5.r) 1,58 €, veliko kosilo (od 6. - 9.r) 1,90 €,  popoldanska  
malica 0,45 €, kosilo za zaposlene 4,80 €   in malica za zaposlene 1,00 €.  
SKLEP 8: Svet šole je potrdil ceno jutranjega varstva za učence 2., 3. in 4. razreda 
v znesku 7,15 € na mesec. 
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Gospod Dogša se je opravičil in ga na seji ni bilo, je pa v opravičilu predlagal, da se 
obravnava  pod točko razno, zakaj učenci ne smejo čakati na pouk v avli šole kot je bilo 
možno pred pričetkom epidemije Covida – 19. 
Ravnatelj je povedal, da je šola zaradi same organizacije dela bila primorana sprejeti to 
odločitev, ki ni povezana z epidemijo. Na šoli imamo 18 oddelkov in 386 otrok, kar je 
največ v vsaj zadnjih 20 letih.  
Tako v tem jutranjem času že potekajo na šoli organizirane dejavnosti, katere bi bile 
motene, če bi se drugi učenci nemoteno gibali po šoli. Večina prostorov je zasedena že 
zjutraj ob 7.35, saj potekajo ure pouka pri tistih predmetih, kjer so potrebne delitve v 
skupine, izvajajo se ure dodatne strokovne pomoči, dodatni in dopolnilni pouk.  
Prav tako ni možno zagotoviti potrebnega nadzora za takšno množico otrok. Pozval je 
starše, da večji učenci ne hodijo prehitro  od doma in da, če so vozači iz Bresternice,  
gredo na tisti avtobus, ki pripelje ustrezno pred začetkom pouka. Prav tako lahko starši 
dodatno prijavijo v jutranje varstvo učence 5. razreda. 
Za najmanjše je organizirano  jutranje varstvo, prav tako  imajo vozači iz Gaja in iz 
Urbana organizirano varstvo v učilnici, potrebno pa jih je prijaviti na varstvo vozačev. 
Ravnatelj je razložil kdo se smatra kot vozač. Poudaril je, da se lahko starši uskladijo s 
pomočnico ravnatelja, če ne morejo drugače  urediti prevoza in  da so možne izjeme, da 
bo učenec lahko  počakal na pouk v šoli.  
Ravnatelj je povedal, da je  se problem vozačev iz Kamnice in Brestrnice že nekaj časa   
ureja, a z MOM ne najdejo ustrezne rešitve. Tako so bili podani predlogi za uvedbo 
avtobusa iz Vinarij in Mediča. Te stvari so v pristojnosti ustanovitelja. 
Prav tako učenci višjih razredov v večini ne kažejo interesa po vstopu v šolo, kjer niso 
dovoljene elektronske naprave. 
 
 
. 
  
Sestanek je bil zaključen ob 18. 30 uri. 
 
V Kamnici, 27. 9. 2022 
 
 

Zapisala: 
Nevenka Merhar 

 
 

 Predsednik Sveta 
šole 

Siniša Brkić 

 


